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Zápis z Konference KSST Olomouc z.s. 

ze dne 10. 6. 2025 
 

Datum a čas konání: 10. 6. 2025 (16:00-18:13) 
 
Místo konání: Restaurace U Kevina, Hradecká 141, 789 69 Postřelmov 

 
Přítomni členové VV: Ing. Prázdný Pavel, Bc. Beneš Jan, Altman Petr, Mgr. Chalupa 

Jakub 
 
Omluveni členové VV: - 
 
Přítomni členové DR: Ing. Kovačik Roman 

 
Přítomni delegáti: 17 delegátů se 17 mandáty z 22 delegátů 

 
Přítomni hosté:  Nikolas Endal (Předseda ČAST), Miroslav Janča (navržený  

 kandidát do VV KSST Olomouc) 
 
 

1. Úvod 
2. Vystoupení hostů 
3. Plnění usnesení z poslední Konference 
4. Zprávy o činnosti VV KSST Olomouc 
5. Schválení kooptace 5. člena do VV KSST Olomouc  
6. Diskuse 
7. Klíč delegátů s hlasem rozhodujícím pro Konferenci KSST Olomouc na rok 2026 
8. Návrh a schválení Usnesení z Konference KSST Olomouc 
9. Různé a závěr 

 
 
Průběh Konference KSST Olomouc: 

 
1. Úvod 

 
 

1.1. Zahájení Konference a přivítání všech přítomných delegátů a hostů provedl z 
pověření VV KSST Olomouc předseda VV KSST P. Altman v 16:00. P. Altman  
byl pověřen VV KSST dalším řízením Konference KSST Olomouc. Přečetl 
Program Konference KSST Olomouc a nechal hlasovat o jeho schválení: 
PRO – 17, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0.  
Program byl schválen.  
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1.2. J. Chalupa oznámil Konferenci KSST Olomouc, že k aktuálnímu momentu je  
z celkového počtu 22 delegátů s hlasem rozhodujícím (1x předseda VV, 6x 
zástupci RSST, 5x zástupci ligových družstev, 10x zástupci divizních družstev 
nemající družstvo v lize) v době zahájení přítomno dle prezenční listiny 17 
delegátů se 17-ti mandáty, tzn. Konference KSST Olomouc je snášeníschopná, 
jelikož je přítomna nadpoloviční většina ze všech delegátů (77%), jak ukládají 
Stanovy KSST Olomouc z.s. (dále jen KSST Olomouc). 

1.3. P. Altman dále nechal hlasovat o schválení Jednacího řádu:  
PRO – 17, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0.  
Jednací řád byl schválen. 

1.4. P. Altman navrhl Konferenci KSST Olomouc, aby byla sloučena návrhová a 
mandátová komise a nechal o tomto návrhu hlasovat: 
PRO – 17, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0.  
Mandátová a návrhová komise bude sloučena. 

1.5. P. Altman navrhl Konferenci KSST Olomouc kandidáty do mandátové a 
návrhové komise, a to ve složení: V. Vinkler jako její předseda, L. Skokanová a  
L. Kreuzigerová jako její členky. P. Altman nechal o výše uvedeném návrhu 
hlasovat: 
PRO – 13, PROTI – O, ZDRŽEL SE – 4.  
Návrhová a mandátová komise byla zvolena. 

1.6. V. Vinkler zopakoval Konferenci KSST Olomouc, že je v daný moment 
přítomno 17 delegátů se 17 mandáty z celkového počtu 22 delegátů 
včetně plných mocí, tzn. Konference KSST Olomouc je usnášeníschopná 
(77 %). 

 
2. Vystoupení hostů 

 
 

2.1. P. Altman přivítal předsedu VV ČAST N. Endala a předal mu slovo.  
N. Endal poděkoval za pozvání na Konferenci KSST Olomouc a uvedl, že se 
vždy rád zúčastní Konference v tomto kraji, pokud mu to časové možnosti 
dovolí. Sdělil, že je jeho přítomnost na Konferenci KSST Olomouc hlavně 
kvůli tomu, aby mohl zodpovědět dotazy směřující především k VV ČAST a 
jeho činnosti. Poté připomněl konání některých mezinárodních akcí na 
našem území, a to především MEJ v Ostravě (Porubě), které se koná v 
termínu 11.–20. 7. 2025. Dále také neopomenul zmínit již tradiční akci 
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v Olomouci, která se koná poslední týden v srpnu na Omeze – jedná se již 
o 14.ročník. Na závěr svého úvodního slova neopomenul zmínit několikrát 
diskutované téma krajských manažerů – informoval Konferenci KSST 
Olomouc o tom, že se loni vybralo více financí z evidenčních poplatků a že 
se rozjelo několik nových projektů v rámci ČAST včetně projektu krajských 
manažerů. Nakonec je jejich počet 4 a působí v celkem 8 krajích. Jejich 
činnost začala náborovým projektem „Všichni za stůl“, který byl 
odstartován prvně v Olomouci a Prostějově. V projektu krajských 
manažerů se bude po „zkušební době“ pokračovat bez rozšiřování nového 
počtů manažerů. Došlo k vyprofilování manažerů v různých oblastech a 
manažeři navíce začali pomáhat s různými věcmi napříč celou republikou. 
Funkce krajského manažera byla nahrazena novým názvem, a to manažer 
ČAST.  
 

3. Plnění usnesení z poslední Konference 
 
3.1. P. Altman přečetl všechny body Usnesení z poslední Konference KSST 

Olomouc, která uložila 3 úkoly VV KSST Olomouc k vyřešení do 
nadcházející schůze, a to: 
 

§ zanést do obchodního rejstříku nově zvolené členy do VV KSST 
Olomouc a DR 

§ zanést změny do Stanov KSST Olomouc, a potom také nechat zanést 
dané změny do obchodního rejstříku 

§ nalézt vhodného kandidáta jakožto 5. člena do VV a předložit jeho 
kooptaci ke schválení pro nadcházející Konferenci KSST Olomouc 
 

3.2. P. Altman sdělil Konferenci KSST Olomouc, že všechny 3 úkoly byly 
úspěšně splněny. 

 
4. Zprávy o činnosti VV 

 
 

4.1. Předseda VV KSST Olomouc P. Altman seznámil Konferenci KSST Olomouc 
s pracovní náplní jednotlivých členů VV KSST Olomouc za poslední rok. Dále 
informoval Konferenci KSST Olomouc, že všechny zprávy za všechny úseky byly a 
stále jsou k dispozici na webových stránkách KSST Olomouc. Přednesl shrnutí 
zprávy o činnosti VV za uplynulé období. Nezapomněl zmínit, že se rodí myšlenka 
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společných soustředění mládeže, o která ovšem v minulosti nebyl až takový 
zájem. P. Altman zmínil, že plánuje otevřít s trenéry OTM diskusi, jak tuto 
problematiku zlepšit a nastavit takový koncept, který by byl udržitelný 
z dlouhodobějšího hlediska (největší problém je vzdálenost mezi jednotlivými 
středisky v našem kraji). Pokračoval ve zhodnocení mládeže a vypíchl především 
výborné výsledky mládežníků ze SK Přerov (T. Skřivánek a V. Štěpánek), kteří 
skončili na MČR U17 druzí ve čtyřhře chlapců, a také zmínil Lindu Ratajskou z 
KST Olomouc, která skončila na MČR dívek kategorie U13 třetí také ve čtyřhře 
se spoluhráčkou E. Galetkovou (byla dříve hráčkou oddílu Město Albrechtice, 
momentálně působí v oddíle TJ Ostrava). Poté uvedl, že v dlouhodobých 
soutěžích nebyl během letošní sezóny zaznamenán žádný problém. Zhodnotil i 
zastoupení oddílů kraje v ligových soutěžích a zvyšující se počet mladých hráčů v 
divizních soutěžích. Pokračoval rozhodčími, kde vyzdvihl především velký počet 
rozhodčích v Olomouckém kraji a fakt, že někteří jsou velmi úspěšní a jsou 
delegováni na národní i mezinárodní turnaje. Poté připomněl problematiku 
trenérů, kde uvedl, že v posledních dvou letech jsme zaznamenali obrovský 
nárůst, tj. z cca 5ti na 14 aktivních trenérů licence B. Na konci sezóny bylo 
uspořádáno školení trenérů licence D, kterého se zúčastnilo 31 kandidátů (20 
z nich již má splněné všechny náležitosti, zbývajících 11 bude dodělávat školení  
v příštím týdnu). P. Altman zhodnotil na základě výše uvedeného, že tím 
získáváme větší trenérskou nezávislost. Uzavřel téma trenérů tím, že vše začalo 
mentorováním T. Demkem v minulých letech a díky tomu vlastně se tohle vše 
povedlo. Momentálně již služby T. Demka nebudou k dispozici, ať už z časových 
důvodů T. Demka, tak i tím, že trenéři postupně získali již nějaké zkušenosti a 
jsou schopni vést a dále vzdělávat své méně zkušené nebo začínající kolegy. 
V otázce ekonomiky sdělil, že je to naše silná stránka, což bude detailněji 
okomentováno v bodě plnění rozpočtu a návrhu rozpočtu na další rok. Uzavřel 
svoji řeč tématem krajských manažerů, na něj navázal N. Endal a obhajoval 
danou pozici vypsanou VV ČAST.  

4.2. P. Altman otevřel diskusi k výše uvedeným tématům: 

§ L. Skokanová se dotázala J. Zlámala, proč nechtějí jezdit mládežníci z SK 
Přerov na KBTM, jestli mají až tak nabitý kalendář turnaji?  

§ Odpověď p. Zlámala byla, že děti nebaví jezdit 3x za rok do Mor. Berouna.  

§ L. Skokanová uvedla, že je např. na Šumpersku pořádat KBTM na jednom 
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místě velmi těžké, protože na KBTM jezdí přes 120 dětí a na turnaji jsou od 8h 
a vrací se až v 18–19h domů.  

§ P. Prázdný odpověděl, že nemáme momentálně bohužel herny s adekvátními 
kapacitami navíc hrozí i v budoucnu nemožnost využití herny v Mor. Berouně. 

§ N. Endal zmínil, že by šlo využít ke KBTM hernu v Prostějově, kde se konalo 
MČR dospělých a kde nyní působí nově vytvořený klub SK K2 Prostějov. Zmínil, 
že nový oddíl zažádal od asociace poptávku na zakoupení nových 12 stolů.  

§ J. Benek se dotázal, jestli není čas na změnu systému KBTM, že proti sobě 
hrají různě věkově odlišní hráči – např. 18-ti letá holka s 9-ti letým klukem. 

§ Na tuto otázku zazněla odpověď, že jsme pro nejmenší hráče uspořádali dva 
KBTM kategorie U11 a v tomto chce VV KSST nadále pokračovat. 
 
Plnění rozpočtu za rok 2024 – P. Altman jej okomentoval a uvedl, že daný 
materiál je ke shlédnutí na webových stránkách www.ksstolomouc.cz.  
Poté nechal o tomto plnění hlasovat: 
PRO – 16, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1.  
Plnění rozpočtu za rok 2024 bylo schváleno. 
 
Návrh rozpočtu na rok 2025 – P. Altman se domnívá, že vyrovnaný 
rozpočet je tou správnou cestou a okomentoval návrh rozpočtu, který je 
dostupný opět na webových stránkách www.ksstolomouc.cz.  P. Altman nechal 
o návrhu rozpočtu na rok 2025 hlasovat: 
PRO – 16, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1.  
Návrh rozpočtu na rok 2025 byl schválen. 
 
Dozorčí rada - R. Kovačik přečetl zprávu DR  
Konference KSST Olomouc bere na vědomí zprávu DR. 

5. Schválení kooptace 5. člena do VV KSST Olomouc 

5.1. P. Altman představil VV KSST Olomouc navrženého kandidáta M. Janču a předal 
mu slovo. M. Janča pozdravil všechny přítomné a řekl o sobě pár slov.  
P. Altman nechal hlasovat o schválení kooptace: 
PRO – 17, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0.  
Konference KSST Olomouc schválila kooptaci 5. člena do VV KSST 
Olomouc, kterým byl schválen Miroslav Janča. 

6. Diskuse 

6.1. P. Altman otevřel diskusi:  

§ Slovo si hned vzal N. Endal a připomněl Konferenci KSST Olomouc, že u VV 
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ČAST požádali z našeho kraje jen 4 RSST o spolufinancování akcí mládeže, 
zbylé dvě RSST v rámci kraje nepožádali, bylo by vhodné, aby příště tak učinily 
– alokované peníze jsou stále k dispozici. Dále připomněl, že jsou k dispozici 
finance i pro další projekty (např. příměstské kempy) – dá se zafinancovat i z 
peněz, které vznikly jako polštář na účtu ČAST z navýšení evidenčních 
poplatků. Uzavřel svůj komentář tím, že VV ČAST chce podporovat aktivní 
kraje, regiony (primárně) i oddíly výjimečně při speciálních případech. 

§ D. Zuština se obrátil na paní Ivanovou s tématem krajských manažerů.  

§ Paní Ivanová uvedla, že na začátku své práce měla zpracovat analýzy, 
porovnat kladné a záporné stránky různých věcí mezi jednotlivými kraji. 
Z konkrétních věcí uvedla např. nábory dětí, ukázkové tréninky – na tomto se 
momentálně nejvíce pracuje. Největším přínosem je podle ní posun 
v komunikaci s oddíly na nejnižší úrovni, komunikace s RSST i KSST Olomouc, 
zejména s těmi, kdo o to mají zájem. 

§ N. Endal připomněl, že je s NSA vykomunikováno, že v projektu Můj klub sice 
musí mít oddíl, který chce podat žádost, minimálně 15 aktivních mládežníků, 
ale stačí, aby byli zaevidováni na evidenčním seznamu oddílu a byli na 
soupisce pro soutěžní utkání – není už důležité, jestli byli nominováni 
k jednotlivým zápasům. 

6.2. P. Altman poděkoval L. Ivanové a N. Endalovi za komentáře a uzavřel diskusi. 

7. Klíč delegátů s hlasem rozhodujícím pro Konferenci KSST Olomouc na rok 
2026 

7.1. P. Altman otevřel téma klíče delegátů na příští Konferenci a vyzval delegáty 
k návrhům: 

§ L. Jemelka navrhnul Konferenci KSST Olomouc změnu oproti minulým rokům, 
a to, že by měl mít každý oddíl hrající krajské soutěže právo na mandát 
zúčastnit se jako delegát Konference KSST Olomouc + 1 hlas pro každý RSST. 

§ P. Altman podal protinávrh, aby se klíč delegátů zachoval stávající.  

7.2. P. Altman nechal hlasovat prvně o svém protinávrhu tak jak uvádí Jednací řád: 
PRO – 16, PROTI – 1, ZDRŽEL SE – 0.  
Klíč delegátů pro příští konferenci tedy zůstává stejný jako doposud, a 
to beze změny. 

8. Návrh a schválení Usnesení z Konference KSST Olomouc 

8.1. P. Altman poprosil zástupce z mandátové a návrhové komise, aby přečetl návrh 
usnesení (bude součástí přílohy Zápisu z Konference KSST Olomouc).  
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Návrh přečetla L. Skokanová. P. Altman nechal o tomto návrhu hlasovat: 
PRO – 17, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0.  
Návrh usnesení byl přijat. 

9. Různé a závěr 

9.1. J. Beneš vyhlásil první tři družstva z každé krajské soutěže a předal přítomným 
zástupcům poháry. 

9.2. P. Altman poděkoval všem přítomným za účast na Konferenci KSST Olomouc a za 
podnětnou diskusi. V 18:13 ukončil Konferenci KSST Olomouc. 
 

Zapsal dne 10. 6. 2025 Ověřil dne: 16. 6. 2025  

Mgr. Jakub Chalupa v.r.     Altman Petr 
sekretář VV KSST Olomouc předseda VV KSST Olomouc 


